
Referat af bestyrelsesmøde den 6.2.2017 
 
Deltager: Kate, Mads, Claus , Steffan og Bente. 
Afbud : Thomas, Brian, Astrid og Gitte 
Referant Bente. 
 
1  Dagsorden godkendt 
 
2 Referat fra sidste møde den 7.1.17, blev godkendt 
 
3. Viceværtrapporten 
Vandskader: Vi har pt. 4 skader, der arbejdes med dem. 
Affaldshåndtering: Affaldvarme  Aarhus kommer ud og kikker på området og kommer med ideer 
til, hvordan vi kan gøre det smartes. 
Håndværker toilet: Det etableres I det gamle billardrummet. 
Damprense: Steffan arbejder videre med det. 
Der er tegnet forsikring på vores nye maskine. 
 
4. Gennemgang af indkomne mail. 
De blev gennemgået. 
 
5.Nyt fra Sinding og co 
 De har rykket for tinglysning af  vedtægterne. 
 
6 Økonomi 
Jan fra Sinding deltager I næste bestyrelsesmøde. 
 
 
7. FIbia genforhandling af aftale, (Mads og Claus) 
Udsættes til næste gange 
 
8. Dispensation vedr. Bekendtgørelse 563 (Bente) 
Århus  Kommune har rykket for uddybelse, Deas har svaret, der afventes nu svar fra Århus 
Kommune. 
 
9. Supleanter. 
Ellen Birgitte Hansen er pga personlige årsager stoppet I bestyrelsen, Supleant Astrid Marie 
Lauridsen er indtrådt I bestyrelsen fra d.d. 
 
10. Parkering: 
Skiltene er stadig undervejs, vi er udfordret af, hvad vi må skrive på dem. 
Vi henstiller til, at man ikke parker uden for trappetårnene. 
 
11 Eventuelt 
Referat fra bestyrelsesmødet d.d.  godkendt. 


